
Zápisnica č.17/2013 

zo zasadnutia OZ zo dňa 26.04.2013 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení:        

 

 

Program  :  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia  

3. Voľba hlavného kontrolóra 

4. Správa nezávislého auditora 

5. Návrh  - VZN  č. 1/2013  

6. Smernica č. 1 o finančnej kontrole 

7.  Rozpočtové opatrenie č. 1 

8. Dohody o uznaní dlhu a splátkový kalendár  

9. Opatrenie a prevencia proti vzniku požiarov 

10. Prerokovanie platu starostky 

11. Krátenie dotácie futbalovému klubu 

12. Kronika - rok 2011 

13.  Návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa § 9a ods.8  písm.e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku miest a obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa . 

14. prevádzkový poriadok ČOV 

15. Diskusia 

16. Návrh na uznesenie 

17. Záver 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na riadom zasadnutí OZ. Predložila 

program rokovania na doplnenie. Keďže nikto nedal doplňujúci bod, po odsúhlasení 

programu sa rokovanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Kubovská, Huliaková, Svoreňová 

a za overovateľov zápisnice Brodiansky, Račko 

Členovia návrhovej komisie i overovatelia boli jednohlasne schválení. 

 

K bodu 2: 

Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Ďalej podala správu o činnosti poslancov 

z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu č.1 zápisnice. 

 

K bodu 3: 

Pani starostka informovala, že  pani kontrolórka Ing. Miroslava Škorňová  odchádza na 

materskú dovolenku. Vo februári sme vyhlásili výberové konanie pre voľbu HK 

na zastupovanie počas materskej dovolenky. Do VK  sa prihlásila Ing. Štollmanová z Očovej.  

Na OZ treba rozhodnúť o spôsobe voľby –tajne alebo verejne. 

Poslanci  sa rozhodli za verejné hlasovanie.  

 

 

 

 



K bodu 4: 

Pani starostka predložila na rokovanie Správu nezávislého auditora, ktorá potvrdila správnosť 

účtovanej závierky.   

 

K bodu 5: 

Pani starostka predložila návrh VZN  č. 1/2013 o nakladaní s komunálnym odpadom  a DSO 

Národná rada SR zákonom č. 343/2012 Z. z. v rámci transpozície rámcovej smernice Rady č. 

2011/97/EÚ z 5. decembra 2011 zmenila a doplnila zákon č. 223/2001 Z. z. o odpadoch a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Novelou zákona sa zmenilo znenie § 39 zákona č. 223/2001 Z. z. 

o odpadoch, zaviedla povinnosť prevádzkovateľa kuchyne a povinnosť obcí zaviesť 

a zabezpečovať vykonávanie triedeného zberu biologicky rozložiteľného komunálneho 

odpadu v rátane biologicky rozložiteľného kuchynského a reštauračného odpadu. Novela 

nadobudla účinnosť 1.1.2013.     Novela ustanovila, že o biologicky rozložiteľný kuchynský a 

reštauračný odpad je povinná postarať sa fyzická osoba – podnikateľ a právnická osoba, ktorá 

prevádzkuje zariadenie spoločného stravovania a zodpovednosť obce za zabezpečenie triedeného 

zberu pri tomto druhu odpadu ostala len za biologicky rozložiteľný kuchynský a reštauračný 

odpad, ktorý vzniká v domácnostiach fyzických osôb.  

Biologicky rozložiteľný komunálny odpad (ďalej len „BRKO“) je odpad: 

- Zelený ( kvety, tráva, lístie, drevný odpad, vypletá burina, zhnité ovocie a zelenina ...) 

- Kuchynský (šupy z čistenia zeleniny a ovocia, kávové a čajové zvyšky, vaječné 

škrupiny, starý chlieb, zvyšky jedla, škrupinka z orecha, vlasy, chlpy,...) 

- jedlé oleje a tuky. 

Návrh VZN bol  vyvesený  na úradnej tabuli, pripomienky neboli podané. 

Kučera – nedostali žiadny podnet, navrhujú prijať – komisia pre tvorbu VZN 

 

K bodu 6: 

Zmenou legislatívy je potrebné    upraviť  aj vnútornú smernicu o kontrolnej činnosti. 

Smernicu na realizáciu ustanovení zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom 

audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len 

„zákon o finančnej kontrole“) v podmienkach obce Zvolenská Slatina: smernicu spracovala 

hlavná kontrolórka obce. 

 

K bodu 7: 

Pani starostka  predložila návrh rozpočtového opatrenia. Zmena nastala v príjmovej časti na 

ZŠ a tým sa upravuje aj výdavková časť .  

 

K bodu 8: 

Pani starostka predložila žiadosti a stanovisko fin. komisie:  B. Vilhančeková Kaderníctvo 

požiadala  o splátkový kalendár za vystavenú fa za služby -vodu a plyn. Doplnila, že nájom si 

riadne platí a minulý rok splátkový kalendár tiež dodržiavala. Poslanci navrhli splátkový 

kalendár na 6 splátok po 93 €. František Hrušč ml. má dlh vo výške  474,20 € na nájomnom  

za užívanie rod. domu v Úhradách s.č. 815, požiadal o splátkový kalendár v 4 splátkach.  

 

K bodu 9: 

Na základe listu Okresný hasičský záchranný a zbor – prevencia proti vzniku požiarov,  obec 

má prijať opatrenia, ako predchádzať požiarom a vytvoriť hliadky. Pani starostka po dohovore 

s obecným DHZ navrhujú utvoriť trojčlennú hliadku z hasičov –Ostrolucký Martin, Peták 

Šimon, Košťál Peter 

 



K bodu 10: 

Na základe stanoviska fin. komisie a poslancov prednostka predložila Prerokovanie platu 

starostky. Podľa § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon                          

č. 253/1994 Z. z.“) obecné zastupiteľstvo plat starostu opätovne raz ročne prerokuje. 

Štatistický úrad Slovenskej republiky dňa 6.3.2013 oznámil priemernú mesačnú mzdu 

v hospodárstve Slovenskej republiky za rok 2012, ktorá je 805 €, poslanci a fin. komisia po 

prehodnotení náročnosti práce starostu a jeho výsledkov podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 

Z. z. navrhujú  aby zvýšenie minimálneho platu starostu ostalo ako minulý rok o 50%, t. j. na 

sumu 2391 € od 1.1.2013.  

 

K bodu 11: 

Pani starostka na základe stanoviska fin. a kultúrnej komisie predložila na prerokovanie 

a vrátenie resp. krátenie dotácie pre futbalový klub.Pri zúčtovaní poskytnutej finančnej 

dotácie futbalovému klubu za rok 2012 sa vyskytli nezrovnalosti, ktoré auditorka vytkla a HK 

dala do zápisu. Finančná komisia navrhla vrátiť neuznanú  čiastku vo výške 2270 €, komisia 

kult., ml. a športu tiež prerokovala na svojom zasadnutí.  Návrh poslancov z poslednej 

pracovnej porady z 8.03.2013 je, aby sa im neuznaná čiastka rozdelila na 2 roky s tým, že 

tento rok 2013 im bude dotácia krátená o polovicu t.j. o 1135 €.  

 

K bodu 12: 

Pani starostka predložila návrh na odmenu kronikárke za spracovanie roku 2011. Poslanci 

obdržali návrh zápisu do kroniky v elektronickej forme. Vo výške 400 eur. 

P. Konôpková -  z počiatku sa jej pracovalo ťažko, absolvovala školenie, ak nebudú  kluby 

poskytovať aspoň výročné správy tak práca bude ťažká a nevie čo tam bude dávať. Nemôže 

byť na každom podujatí. Apelovala aj na futbalistov, nemá zatiaľ žiadne správy, od hasičov, 

od cirkví...Kronika bude aj v elektronickej forme na obecnom webe. 

 

K bodu 13: 
Pani starostka predložila Návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa § 9a ods.8  

písm.e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku miest a obcí v znení neskorších predpisov ako 

prípad hodný osobitného zreteľa , na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých prítomných 

poslancov. Zámer bol zverejnený na informačnej tabuli aj webe od 9.04.2013. Na základe 

žiadosti EnergoAgro s.r.o. Detva poslanci dali súhlas uzn.č.124/2012 na odpredaj pozemku 

v areáli družstva, ak si dá na vlastné náklady vypracovať GP, ZP a bude znášať všetky 

náklady spojené s prevodom nehnuteľnosti a súčasne doloží súhlas SPF s odpredajom 

susediacej parcely . Jedná sa o cestu. EnergoAgro  je vlastníkom susediacich nehnuteľností, 

predložili GP, znalecký posudok, doporučuje sa im prevod schváliť.  

 

K bodu 14: 

Schválenie prevádzkového poriadku ČOV – pán Štefánik ho aktualizoval na základe vecí, 

ktoré boli v zápise.  

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 15: Diskusia 

P. Pavlík – prečo sme nepovedali koľko mali futbalisti celkovú sumu. Suma bola 65OO eur, 

A čo im vytkli? Vytkli cestovné príkazy na tréningy a dohody o vykonaní práce 

p. Chovancová – za rodičovskú radu ako sa predpokladá multifunkčné ihrisko, či je súčasťou 

v zimných mesiacoch aj ľadová plocha nakoľko nebola žiadna plocha. Kde čo bude? Treba 

zvážiť možnosť ľadovej plochy, požiarnici nemajú problém .  

Ešte sa pýtala ohľadom bezpečnosti  detí, nakoľko tu bude galéria Jána Kulicha- vadí že je 

stavba ohradená  neprehľadným plotom, nevidí ani vodič ani deti keď prechádzajú, nemohli 

by dať klasické pletivo aby bolo vidieť na cestu, obmedzenie rýchlosti. 

Starostka: multifunkčné ihrisko-  pôvodná verzia bola aj na ľadovú plochu – bolo to finančne 

náročné na podložie,  tak sa našla nová varianta – je spracovaná na školskom dvore – plocha 

na ihrisku bude ako ľad- treba si to zobrať pod patronát – niekto musí byť zodpovedný 

a starať sa o to. Musí to byť organizované. Multifunkčné ihrisko je navrhované len na letné 

športy. 

Ohľadom plotu pri galérii – treba obnoviť prechod pre chodcov, treba osloviť BBSK  za 

dopravné značenie, a treba hovoriť s pánom Kulichom ohľadom výmene plotu. 

p. Chovancová – na BBSK je ochotná  napísať aj rada školy. 

p. Nagy – plot pri bytovke – deravý 

              – označené, dané smetiaky – mali byť viacej pri ceste 

        - p.  Huliaková – nájomníci z bytovky si tade krátia cestu 

-  - p. Račko – treba ísť na schôdzu a vysvetliť to 

 

K bodu 16: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a poslanci hlasovali za každé 

uznesenie jednotlivo. 

- uzn. č. 190/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

- uzn. č. 191/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 192/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 193/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

 

 

 



- uzn. č. 194/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 195/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 196/2013 

-  – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 197/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 198/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 199/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 200/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 201/2013 – prijaté – za hlasovali:   Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 1 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 202/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Brodianský,  

Mária Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, 

Ján Račko, Michaela Svoreňová  

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

 

 

 



K bodu 17: 

Na záver pani starostka poďakovala poslancom i občanom  za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: Zuzana Hrašková  

 

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

    Ing. Ján Brodiansky      Ing. Ján Račko   

   overovateľ               overovateľ 

 

 


